
Bestyrelsesmøde 19. november 2009

Tilstede: Søren Sibbersen, Inge Ribers, Helle Stuart, Simon Andersen, Casper Dyrberg, 
Søren Andersen og Johanna Åkerman Nielsen,

1. Fordeling af opgaver i bestyrelsen
Opgaverne fastholdes således som beskrevet ved generalforsamling februar 2009. 
Dermed bliver opgaverne til den nye næstformand som følger: Opgaver til næstformand – 
fortsat formel kommunikation, nyhedsbrev, referater, styring af arbejde med hjemmeside, 
deltagelse i DKF årsmøde
Det besluttedes endvidere at der fremover afholdes 5 bestyrelsesmøder om året. 
Eventuelle behov kommunikeres pr mail og der kan evt. i særlige situationer indkaldes til 
ekstraordinært bestyrelsesmøde 

2. Seminar afholdes d. 9. januar 2010 kl. 9.00 i Frihedens idrætscenter
Emner: 
 - Samarbejde i grupperne – teambuilding, værktøj til samarbejde, ca 2 timer (formiddag)
 - inddeling i grupper og arbejde i grupper – eftermiddag, emner: elite, instruktion, 
motion, kommunikation
(EPP niveauer – drøftelse på seminaret under vokseninstruktion.)
Inge styrer det praktiske med lokaler, Helle skriver oplæg til invitation. Bestyrelsen 
tænkes være moderatorer i de enkelte grupper.

3 Oversigt over besættelse af vigtige opgaver,
Der er behov for at få rigtig styr på oversigt over nye medlemmer til næste år. I år har 
dette manglet, og indberetning til EPP er besværligggjort. Casper følger op, bl.a. ved at 
udsende mail via GroupCare.
Børneattester skal indhentes hvert år – Casper er ansvarlig
Der skal udarbejdes en plan for uddannelse af nye instruktører.

4 Samarbejde med kraftcenter Vallensbæk: 
Diskussion af oplæg fra  kraftcenter Vallensbæk vedrørende elitesamarbejde. Udspil fra 
VaKC synes umiddelbart godt med mange gode tiltag, men også lidt bekosteligt. Helle og 
Søren tager til møde med VaKC.

Da vi kan konstatere at vi pt ikke har roere, der ønsker medlemskab af KCK, besluttes 
hermed at HvK melder sig ud af samarbejdet pr 1. januar 2010.

5.   Opsamling fra generalforsamling, 24-timers kajakstafet, Svejbæk 2010
Der indkaldelse til ekstraordinær generalforsamling i foråret – så vi kan gennemføre den 
ønskede ændring af kontingentopkrævning. Ved samme lejlighed kan vi kigge på evt. 
ændring i vedtægterne i forbindelse med medlemskab af mere end én klub, og udsendelse 
af elektronisk udsendelse af nyhedsbrev.
Dato for 24 timers løb – 19.-20. juni, hvor klubbens 83. års fødselsdag samtidig kan 
fejres.



Svejbæk 2010 – koordinator – Emma kontaktes? Sundby vil også gerne inviteres, og 
bliver det også efter invitation af egne medlemmer.

6. Eventuelt
• Eengangspulje – ansøgningsfrist d. 15. januar 2010 for ting til klubben, emner kan 

f.eks. væg og døre til indhegning af nye vandvarmere, beklædning, evt isolering 
af saunaen,vægge i herreomklædning indtil saunaen

• Brugsretsaftale til grunden med Hvidovre Kommune. HvK ansøger om 
forlængelse af brugsretsaftale i minimum 15 år, for det har betydning for det lån, 
som vi evt. kan optage i forbindelse med varmeprojekt – Nordea vil gerne 
finansiere lånet

•  Julefrokost for instruktører. Der udspandt sig en diskussion om aldersgrænse for 
indtagelse af alkohol. Bestyrelsen præciserer hermed at der ved klubfester ikke 
må serveres alkoholiske drikke til unge under 16 år.

• Klubben støtter julefrokostarrangementet med 75 kr. pr. person.
• Søren Grubbe sponsorerer 30 t-shirts til B&U holdet og Hvidovre stationscenteret 

har doneret 5000 kr til HvK. Bestyrelsen takker for støtten.
• Diskussion af udsendelse af nyhedsbrev pr .mail. Konklusion: nyhedsbrev 

udsendes stadig, men nu kun 2 gange årligt i forbindelse med generalforsamlig og 
medlemsmøde

• Ole Torp har påtaget sig opgaven med at vedligeholdevores  ro-maskiner  
• Bådkøb som vi planlagde på sidste b-mødeiværksættes. Nogle af bådende tænkes 

at købes brugt og deraf følgende ventetid på rette tilbud, kan det godt sættes i 
gang nu. Betaling tænkes falde i 2010.

• Der præciseres følgende: Tilmelding til løb er bindende og deltagerbetalingen kan 
ikke refunderes, ved framelding.

• Mødedisciplin på bestyrelsesmøde diskuteredes og time-in/out på møderne 
genindføres. 

• Varmeprojektet – afsluttende møde; der mangler et par småting for at vi kan tage 
systemet i brug. Vi har allerede udvundet 1,1 GW og forbrugt 517 m3 gas.

• Salg af brugte radiatorer – Inge
• Møbler i træningsrummet – ud i pagajrummet?
• Der skrues op for varmen i klubrummet, der er lidt køligt.
• Serviceaftalen med Gidex er opsagt pr mail ved Søren – tjekkes op.
• 4 hjul på bordfodboldsspillet, så det kan rykkes rundt

7. Kommende møder
Næste bestyrelsesmøde: 4. februar 2010 hos Inge Ribers20. november 2009, 

Referent Johanna Åkerman Nielsen


